
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 30. 
LISTOPADU 2023 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš Rýdl, Antonín Kopáček 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 

Pavel Holzäpfel, Martin Pilát, Jana Illnerová 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Hana Kopáčková , František Kment, Pavel Nymš 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 
2. Informace vedení města 
3. Návrhy osadního výboru 
4. Diskuze 
5. Dlouhodobé záležitosti 

přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru:  7 .3. 2024 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

1.1 BEZPEČNOSTNÍ ZÁBRADLÍ NA ZASTÁVCE U ŠKOLY 

Na minulém osadním byl přijat návrh umístit alespoň krátké zábradlí na autobusové zastávce u školy.  



 

 

 

Záměr umístit zábradlí na zastávce je definitivně zamítnut. 

 

1.2 OPRAVA ULICE NA STRŽI 

Ohledně opravy cesty Na Strži jsou nové informace takové, že cesta bude opravena ve stejné šíři, 
avšak bude snaha vybudovat místa pro vyhýbání vozidel.  

V rozpočtu města je počítáno s opravou živičného krytu za cenu 200.000,- Kč. 

 

1.3 PARKOVÁNÍ V CENTRU MĚSTA 

Pan místostarosta zjišťoval možnost rozšířit místa s parkovacími hodinami a to konkrétně na 
autobusovém nádraží. Bohužel obdržel informace, že na autobusovém nádraží bývá i ve všední dny 
dostatek volných parkovacích míst. 

 

1.4 STÁNÍ U HPM 

Z důvodu rušení kontejnerových hnízd na území města bude odstraněna většina kontejnerů z tohoto 
prostoru. V tento okamžik je tedy nutné vyčkat na rozhodnutí, které kontejnery před HPM zůstanou a 
následně vypracovat za pomocí městského architekta nejvhodnější řešení. 

 

1.5 PŘÍSTUPOVÁ BRANKA ZA ŠKOLOU 

Pan místostarosta zjišťoval, zda bylo možné umístit branku z dětského hřiště za školou za účelem 
přístupu ke svahu na dětské radovánky. Dle zaměstnanců městského úřadu v této věci není většího 
problému, avšak je třeba vytvořit smlouvu s majiteli sousedícího pozemku. Pan místostarosta si vzal 
za své smlouvu připravit a pan Rýdl slíbil, že obstará souhlasné stanovisko. 

 

1.6 PROŘEZÁNÍ STROMŮ 

Prořezání stromů u paní Bornové a u pana Pilláta  bude provedeno co nejdříve s ohledem na počasí, 
roční dobu a pracovní vytíženost zaměstnanců odboru místního hospodářství. 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 CESTA KOLEM ŠKOLY 

Cesta kolem školy je konečné finálně zrekonstruována. Ve své spodní části byla cesta odfrézována a 
upravena dle požadavků majitele přilehlé nemovitosti a to včetně osazení obrubníků.  

 



 

 

 

 

2.2 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Stále čekáme na odhad, s kterým bude možné učinit České obci sokolské oficiální protinávrh. 

Pan místostarosta ovšem dostal od pana odhadce termín do kterého bude návrh vypracován. 

 (Česká obec sokolská se oficiálně vyjádřila k prodeji pozemků hřiště v Horním Kostelci. Konkrétně se 
jedná o pozemky parcelních čísel 61 a 106, k.ú. Horní Kostelec. Celková výměra těchto pozemků je 
1274 m2 a Česká obec sokolská nabízí tyto pozemky za cenu bezmála 2,8 mil. Kč.) 

 

2.3 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Členové osadního výboru děkují za poskytnutou projektovou dokumentaci úpravy křižovatky a 
chodníků. 

Město Č.K. obdrželo veškerá potřebná souhlasná stanoviska k realizace této akce dokonce se 
povedlo získat dotaci cca. 1,5 mil. Kč. 

Realizace proběhne v roce 2024. 

 

 

2.4 KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ K LESU 

Zaměstnanci firmy VODA Červený Kostelec, s.r.o. obcházeli obyvatele rodinných domů sousedících 
s budoucí kanalizací a to za účelem získání potřebných informací k vypracování projektové 
dokumentace nového kanalizačního řádu. 

V roce 2024 bude vytvořen projekt na tuto akci. 

 

2.5 CESTA PŘES KONČINY 

Na zrekonstruování silnice přes končiny nebyla schválena dotace. Proto bude akce realizována 
z rozpočtu města v roce 2024.  

OV prosí ověřit vyčlenění financí v plánovaném rozpočtu. V dostupném dokumentu na schůzi 
osadního výboru byla uvedena 0,- Kč. 

AKTUALIZACE PO 5. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA DNE 7.12.2023: 

Oprava cesty přes Končiny se „nevešla“ do rozpočtu města a město vyčlenilo na opravu této cesty 
pouze 100.000,- Kč. Předseda osadního výboru tuto skutečnost reklamoval jak veřejně na 
zastupitelstvu města, tak osobně u pana starosty a místostarosty. Vše bohužel marně. Zástupci města 
bylo přislíbeno opětovné požádání o dotaci. 

 

 



 

 

 

 

2.6 CHYBĚJÍCÍ ASISTENTI PRO PŘECHÁZENÍ NA PŘECHODECH 

Nejen na přechodu u školy v Horním Kostelci chybí asistenti, kteří pomáhají při přecházení silnice.  

Město Červený Kostelec i tímto způsobem hledá tolik potřebné občany, kteří by na dohodu o 
provedení práce v této věci pomohli. 

 

2.7 OPRAVA ELEKTROINSTALACE VE ŠKOLE  

V rozpočtu města pro rok 2024 je kalkulováno s opravou elektroinstalace ve škole v Horním Kostelci 
v hodnotě 2,5 mil. Kč. 

2.8 PŘÍSTŘEŠEK NA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVCE  KOVÁRNA 

V rozpočtu města pro rok 2024 je kalkulováno s vybudováním přístřešku v hodnotě 300.000,- Kč 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 KONTEJNER NA SKLO PŘED PROVOZOVNOU HPM 

Členové osadního výboru navrhují, aby byl, vzhledem k nejvhodnější lokaci, ponechán kontejner na 
sklo v prostoru před HPM. 

PŘIJATO PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

4. DISKUZE 

Martin Nývlt 

4.1. PARKOVÁNÍ NA AUTOBUSOVÉM NÁDRAŽÍ 

Pan Nývlt a ostatní členové OV se i přes informaci od pana místostarosty o tom, že je na 
autobusovém nádraží dostatek volných parkovacích, domnívají, že tomu tak není. 

Dle členů OV bývá parkoviště na autobusovém nádraží ve všední dny zcela zaplněno a to i lidmi, kteří 
zde nechávají své vozy a dále pokračují ve své cestě autobusy.  

Pan místostarosta proto slíbil, že situaci ještě jednou prověří. 

 

Vojtěch Špulák 

4.2 KANALIZACE V HORNÍM KOSTELCI 



 

 

 

Vojtěch Špulák inicioval diskuzi ohledně kanalizace v Horním Kostelci. Diskuze se konkrétně vedla 
ohledně kompletního řešení kanalizační sítě v horní části Horního Kostelce.  Součástí diskuze byla 
také otázka smysluplnosti nové kanalizační větve od křižovatky k lesu. 

 

František Kment 

4.3 CHODNÍK OD ŠKOLY – ODVODNĚNÍ  

Pan Kment upozorňuje, že v rámci realizace záměru vybudovat chodník od školy je třeba vyřešit 
odvodnění ze směru od Novotných. Na chodníku by mohlo docházet k nebezpečnému namrzání.  

  

 

4.4 ZNAČKA PŘED PANÍ ILLNEROVOU  

Pan Kment dále upozorňuje, že uprostřed chodníku před paní Illnerovou je umístěna dopravní značka 
– hlavní pozemní komunikace, která v tomto zimním komplikuje vyhrnování chodníků. 



 

 

 

 

 

4.5 PROŘEZÁNÍ ALEJE ZA PANÍ ILLNEROVOU 

Závěrem pan Kment prosí o revizi stromů podél polní cesty, která vede od paní Illnerové k Bohdašínu. 
Jedná se o městský pozemek s parcelním číslem 1085/1. Stromy jsou celé roky bez údržby. Některé 
potřebují prořezat a pár stromů pokácet. Za pokácené stromy by bylo dobré vysadit nové. 

 

 

Antonín Kopáček 

4.6 TÍŽIVÁ SITUACE OBČANKY HORNÍHO KOSTELCE 



 

 

 

Pan Kopáček přinesl na OV důležité téma, kterým je jedna naše spoluobčanka v tíživé životní situaci. 
K panu Kopáčkovi se v popisu situace této občanky přidali i ostatní členové osadního výbor, neboť 
mají s pomocí této ženě osobní zkušenosti a všichni uznali, že se jedná o život ohrožující stav. 

Pan místostarosta celou situaci probere s vedoucím sociálního odboru a zjistí, jak nejlépe této ženě 
v úzkých pomoci. 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 

- Hlídat v době vyvěrání. – podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

-  Výhledově ano. - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

-  Dotace na opravu cesty nebyla schvále, přesto bude akce realizována v roce 2024 z rozpočtu města  

4.  UMÍSTĚNÍ ODPADKOVÝCH KOŠŮ 

- Byly navrženy místa na umístění odpadkových košů. Realizace však proběhne až po zimě. -  
podrobnosti v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

           5. NOVÝ CHODNÍK OD ŠKOLY 

-  Ke stavbě chodníku od školy bude zpracována projektová dokumentace v průběhu roku 2024 -  
podrobnosti v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

          6. UMÍSTĚNÍ MĚŘIČŮ RYCHLOSTI 

-  Umístění měřičů rychlosti bylo odmítnuto panem Kultem. Snaha řešit nepovolenou rychlost vozidel 
v úseku Horního Kostelce bude přetrvávat. -  podrobnosti v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 14. září 2023 
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